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Pani
Karolina Jaczewska - Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Dotyczy: zapytania  z dnia 27.03.2024 r. w sprawie działalności szkół 
pływackich na basenie „Bąbelek”.

Szanowna Pani Radna.

Uprzejmie informuję, że Prezydent Miasta Legnicy w ramach wykonywanych
obowiązków  ma  możliwość  organizowania  spotkań  z  różnymi  podmiotami
działającymi  na  lokalnym  rynku  na  rzecz  mieszkańców  bez  konieczności
informowania o tym fakcie Radnych Rady Miejskiej Legnicy. 

Istotny  jest  fakt,  że  basen  kryty  „Bąbelek”,  będący  tematem  przewodnim
spotkania,  zarządzany  jest  przez  Ośrodek  Sportu  i  Rekreacji  w  Legnicy.
Dyrektor tej jednostki decyduje o jego bieżącym funkcjonowaniu.

Basen  „Bąbelek”  po  gruntownej  przebudowie  wznowi  działalność  
w najbliższych dniach. Na spotkaniu w dniu 21 marca 2024 r. omówiono plany
na  najbliższe  miesiące  zakładające  analizę  potrzeb  i  zainteresowanie
poszczególnymi usługami basenowymi przez użytkowników.

Planowane jest udostępnianie basenu wszystkim chcącym skorzystać z usług.
Dotyczy to zarówno uczniów legnickich szkół, biorących udział w programach
„Każde  Dziecko  Umie  Pływać”  oraz  „Umiem  pływać”,  jak  i  grup
zorganizowanych  i  klientów  indywidualnych.  Na  tej  podstawie  zostanie
sporządzony harmonogram dostępności niecki pływackiej, niecki rekreacyjnej
oraz kompleksu saun. 

Z poważaniem
Z up. Prezydenta Miasta

 Krzysztof Duszkiewicz
  (Zastępca Prezydenta)


